

Amazing 大洋洲
OCEANIA 洲

10D7N

新西兰

北岛 & 南岛

NEW ZEALAND
NORTH & SOUTH ISLANDS

Penang ✈️ New Zealand

Tour Code: PNZ-2

 **Golden**[®]
Destinations



New Zealand
澳洲



Auckland Harbour Bridge
奥克兰海湾大桥



Waitomo Glowworm Cave
怀托摩萤火虫洞



Agrodome Farm
爱歌顿农场



Auckland Domain & Gardens
奥克兰领地 & 花园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Whakarewarewa Thermal Reserve
华卡雷瓦雷瓦地热保护区



Hobbiton Movie Set
霍比屯电影外景地



Lake Wakatipu Waterfront
瓦卡蒂普湖海滨

精简行程

第一天 槟城 ➤ 中转城市 ➤ 基督城 (机上用餐)

- ☑ 乘坐通宵航班前往基督城

第二天 基督城 - 特卡波湖 (-/-/晚)

- ☑ 河畔市场 (参观) *游览景点的持续时间取决于允许的时间和交通状况。
- ☑ 基督城市之旅
 - 埃文河
 - 哈格利公园
 - 植物花园
- ☑ 前往特卡波湖
- 好牧人教堂
- 青铜牧羊犬雕像

第三天 特卡波湖 - 克伦威尔 - 昆斯敦 - 蒂阿罗 (早/午/晚)

- ☑ 普卡基观景台
- ☑ 琼斯家庭水果摊
- ☑ 卡瓦劳桥蹦极 (仅限观景台)
- ☑ 箭镇
- ☑ 瓦卡蒂普湖
- ☑ 莫斯本
- ☑ 峡湾国家公园

第四天 蒂阿罗 - 米尔福德峡湾 - 昆斯敦 (早/午/晚)

- ☑ 米尔福德峡湾游船
- ☑ 米尔福德路公路 (路途经过)

第五天 昆斯敦 ➤ 奥克兰 (早/午/晚)

- ☑ 昆斯敦街购物中心 (购物)
- ☑ 乘坐国内航班飞往奥克兰

第六天 奥克兰 - 怀托摩 - 罗托鲁瓦 (早/午/晚)

- ☑ 怀托摩萤火虫洞 (乘船45分钟)
- *此洞穴内禁止摄影
- ☑ 罗托鲁瓦政府花园 & 湖畔

第七天 罗托鲁瓦 (早/午/晚)

- ☑ 爱歌顿农场 (剪羊毛表演)
- ☑ 地热谷
 - 普胡图间歌泉
 - 毛利玉
 - 木雕
 - 奇异鸟保育中心
- 华卡雷瓦雷瓦地热保护区
- 亚麻编织学校 (毛利工艺美术学院)

第八天 罗托鲁瓦 - 玛塔玛塔 - 奥克兰 (早/午/晚)

- ☑ 霍比屯电影外景地
- ☑ 磨坊&绿龙旅馆 (免费1杯饮料)

第九天 奥克兰 (早/午/晚)

- ☑ 奥克兰市之旅
 - 奥克兰海湾大桥
 - 高架桥港
 - 筒仓公园
 - 塔马基路
 - 约瑟夫·萨瓦奇纪念公园 (可俯瞰 Waitemata 港 & Rangitoto 岛的全景)
 - 奥克兰中央公园
 - 教会湾
- ☑ 皇后镇&商业湾购物中心 (购物)
 - ☑ 送往机场启程

第十天 奥克兰 ➤ 中转城市 ➤ 槟城 (机上用餐)

观光景点:

奥克兰

- ◆ **奥克兰海湾大桥** - 这座桥于1959年5月30日开通, 横跨怀塔马塔港, 连接奥克兰的中央商务区和北岸。由拉尔夫·弗里曼爵士设计, 其独特的“衣架”形状已成为该城市的标志性象征。
- ◆ **奥克兰领地 & 花园** - 位于新西兰奥克兰市中心, 奥克兰领地是一座庞大的公共公园, 围绕一座死火山的锥体而建。占地75公顷, 是城市最大的绿地之一。

怀托摩

- ◆ **怀托摩萤火虫洞** - 以其迷人的生物发光萤火虫而闻名的洞穴, 在黑暗的洞穴中展示了壮观的景观。

罗托鲁瓦

- ◆ **爱歌顿农场** - 这个农场为游客提供了沉浸式的乡村生活和农业实践体验, 包括剪羊毛示范、狗群驱赶, 以及与农场动物亲密互动的机会。
- ◆ **华卡雷瓦雷瓦地热保护区** - 这个著名的保护区展示了令人印象深刻的地热活动, 包括间歇泉和温泉。游客可以欣赏传统的毛利文化表演, 并了解该地区独特的地质特征。

玛塔玛塔

- ◆ **霍比屯电影外景地** - 以成为备受喜爱的《指环王》和《霍比特人》电影三部曲的主要拍摄地而闻名。这个影片布景经过精心制作, 以再现迷人的中土世界。

昆斯敦

- ◆ **瓦卡蒂普湖海滨** - 以湖泊和周围山脉的惊人景色而闻名, 为各种休闲活动和悠闲漫步提供了如画般的背景。
- ◆ **卡瓦劳桥蹦极** - 这座桥主要由AJ Hackett Bungy Company用于商业目的, 用于蹦极跳 - 这是世界上第一个商业蹦极跳的地方。

克伦威尔

- ◆ **琼斯家庭水果摊** - 这是由琼斯家族经营的本地水果市场。以新鲜农产品和友好服务而闻名, 摊位提供各种水果, 可能还有其他农产品。

特卡波湖

- ◆ **好牧人教堂** - 建于1935年的这座教堂如今仍然是特卡波湖唯一的教堂, 为当地居民提供至今的宗教崇拜场所。

基督城

- ◆ **埃文河** - 由基督城最早的定居者迪恩兄弟于1849年命名, 最初被毛利人称为 'Ōtakaro', 意为“嬉戏的地方”, 表示孩子们在日常事务后会聚集在这里玩耍。
- ◆ **哈格利公园** - 自从19世纪50年代为基督城居民的娱乐和享受而划拨出来以来, 这个公园一直是基督城的中心。

★★★★★ ★★★★★

酒店住宿 (7晚)

- ✓ 特卡波湖胡椒蓝水度假村 或同级 x1 晚
- ✓ 卓越酒店 或同级 x1 晚
- ✓ 智选假日套房酒店 或同级 x1 晚
- ✓ 奥克兰市酒店 或同级 x1 晚
- ✓ 苏迪马酒店 或同级 x2 晚
- ✓ 奥克兰天空城酒店 或同级 x1 晚

★★★★★ ★★★★★

✓ 7早餐 / 7午餐 / 8晚餐

特色美食:

- ★ 中餐
- ★ 自助午餐
- ★ 西式晚餐
- ★ 泰国餐
- ★ 烧烤自助餐
- ★ Hangi晚餐
- ★ 帐篷式自助午餐
- ★ 自助晚餐
- ★ 铁板烧晚餐

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Kawarau Bridge Bungy
卡瓦劳桥蹦极



Jones Family Fruit Stall
琼斯家庭水果摊



Avon River
埃文河

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ CHRISTCHURCH (MOB)

- ☑ Overnight Flight to Christchurch

D2 CHRISTCHURCH - LAKE TEKAPO (-/-/D)

- ☑ Christchurch Riverside Market (Visit)
- ☑ City Tour of Christchurch
 - Avon River
 - Hagley Park
 - Botanic Gardens

*Duration of City Sightseeing Tour depends on time permitted and traffic conditions.

- ☑ Transfer to Lake Tekapo
 - Church of the Good Shepherd
 - Bronze Sheepdog Statue

D3 LAKE TEKAPO - CROMWELL - QUEENSTOWN - TE ANAU (B/L/D)

- ☑ Arrowtown
- ☑ Lake Wakatipu
- ☑ Mossburn
- ☑ Fiordland National Park
- ☑ Pukaki Lookout Point
- ☑ Jones Family Fruit Stall
- ☑ Kawarau Bridge Bungy (viewing deck only)

D4 TE ANAU - MILFORD SOUND - QUEENSTOWN (B/L/D)

- ☑ Milford Sound Cruise
- ☑ Milford Road Scenic Highway (Drive Pass)

D5 QUEENSTOWN ✈️ AUCKLAND (B/L/D)

- ☑ Queenstown Street Mall (Shopping)
- ☑ Take a domestic flight to Auckland

D6 AUCKLAND - WAITOMO - ROTORUA (B/L/D)

- ☑ Waitomo Glowworm Caves (Boat ride 45 mins)
- *Photography is not permitted in this cave
- ☑ Rotorua Government Gardens & Lakefront

D7 ROTORUA (B/L/D)

- ☑ Agrodome Farm (Sheep Shearing Show)
- ☑ Geothermal Valley
 - Whakarewarewa Thermal Reserve
 - Pohutu Geyser
 - Greenstone
 - Wood Carving
 - Flax Weaving Schools (Maori Arts & Crafts Institute)
 - Kiwi Conservation Centre

D8 ROTORUA - MATAMATA - AUCKLAND (B/L/D)

- ☑ Hobbiton Movie Set
- ☑ Mill & Green Dragon Inn (Free 01 Beverage)

D9 AUCKLAND (B/L/D)

- ☑ City Tour of Auckland
 - Auckland Harbour Bridge
 - Viaduct Harbour
 - Silo Park
 - Tamaki Drive
 - Michael Joseph Savage Memorial Park (Overlooking Waitemata Harbour & Rangitoto Island)
 - Mission Bay
 - Auckland Domain
- ☑ Queen St & Commercial Bay Mall (Shopping)
- ☑ Transfer to Airport

D10 AUCKLAND ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

AUCKLAND

- ◆ **Auckland Harbour Bridge** - Opened on 30 May 1959, this bridge spans the Waitemata Harbour, linking Auckland's central business district to the North Shore. Designed by Sir Ralph Freeman, its distinctive 'coat hanger' shape has become an iconic symbol of the city.
- ◆ **Auckland Domain & Gardens** - Located in the heart of Auckland, New Zealand, the Auckland Domain is a vast public park developed around the cone of an extinct volcano. Spanning 75 hectares, it stands as one of the city's largest green spaces.

WAITOMO

- ◆ **Waitomo Glowworm Caves** - Famous for their mesmerizing bioluminescent glowworms, these caves showcase a spectacular display in the dark caverns.

ROTORUA

- ◆ **Agrodome Farm** - This farm offers visitors an immersive experience into rural life and farming practices, featuring sheep shearing demonstrations, dog herding, and opportunities for hands-on interaction with farm animals.
- ◆ **Whakarewarewa Thermal Reserve** - This renowned reserve showcases impressive geothermal activity, including geysers and hot springs. Visitors can enjoy traditional Māori cultural performances and learn about the distinctive geological features of the area.

MATAMATA

- ◆ **Hobbiton Movie Set** - Renowned for being the primary filming location for the beloved "Lord of the Rings" and "The Hobbit" film trilogies. The set is meticulously crafted to recreate the enchanting world of Middle-earth.

QUEENSTOWN

- ◆ **Lake Wakatipu Waterfront** - Known for its breathtaking views of the lake and the surrounding mountains, creating a picturesque setting for various recreational activities and leisurely strolls.
- ◆ **Kawarau Bridge Bungy** - The bridge primarily serves commercial purposes through the AJ Hackett Bungy Company, offering bungy jumping experiences as the world's pioneering commercial bungy jumping site.

CROMWELL

- ◆ **Jones Family Fruit Stall** - It is a local fruit market operated by the Jones family. Known for its fresh produce and friendly service, the stall offers a variety of fruits and possibly other farm-fresh products.

LAKE TEKAPO

- ◆ **Church of the Good Shepherd** - Established in 1935, this church stands as the only church in Lake Tekapo, serving as a place of worship for the local residents to this day.

CHRISTCHURCH

- ◆ **Avon River** - Named by Christchurch's earliest settlers, the Deans Brothers, in 1849, the river was initially called 'Ōtākaro' by the Maori, signifying 'A place of play' where children would gather after daily chores.
- ◆ **Hagley Park** - This park has been at the heart of Christchurch since the 1850s when it was set aside for recreation and enjoyment of Christchurch residents.



✓ 7 Breakfasts / 7 Lunches / 8 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Chinese Cuisine
- ★ Hot Buffet Lunch
- ★ Western Dinner
- ★ Thai Cuisine
- ★ BBQ Buffet
- ★ Hangi Dinner
- ★ Marquee Buffet Lunch
- ★ Buffet Dinner
- ★ Teppanyaki Dinner



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Peppers Bluewater Resort or similar x 1 Night
- ✓ Distinction Luxmore Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Holiday Inn Express & Suites Queenstown or similar x 1 Night
- ✓ Auckland City Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Sudima Lake Rotorua Hotel or similar x 2 Nights
- ✓ SKYCITY Hotel Auckland or similar x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

